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Pracovný materiál Kancelárie Rady na zasadnutie Rady dňa 13. 9. 2023 
 
Správa o kontrole dodržiavania povinností podľa zákona č. 264/2022 Z. z. 
Podnet na preverenie č.: PGO-RPMS/2023/01019 
Programová služba: TV MARKÍZA 
Vysielateľ: MARKÍZA – SLOVAKIA, spol. s r.o. 
Číslo autorizácie vysielania: AT/17  
 
Na základe záverov uvedených v správe Kancelária Rady pripravila nasledujúce uznesenie: 
 
Návrh uznesenia: 
Rada pre mediálne služby (ďalej len „Rada“) ako orgán príslušný podľa § 109 ods. 1 až 4 a § 110 ods. 2 
písm. e) zákona č. 264/2022 Z. z. o mediálnych službách (ďalej len „zákon č. 264/2022 Z. z.“) postupom 
podľa § 150 zákona č. 264/2022 Z. z. preverila podnet na preverenie evidovaný pod  
č. PGO-RPMS/2023/01019 smerujúci voči vysielaniu programovej služby TV MARKÍZA vysielateľa 
MARKÍZA – SLOVAKIA, spol. s r.o. a uznala podnet na preverenie podľa ustanovenia § 150 ods. 13 
zákona č. 264/2022 Z. z. za neopodstatnený. 
 
Úloha: 
Kancelária Rady informuje podávateľa podnetu na preverenie o výsledku preverenia podnetu. 
T: 25. 9. 2023                                     Z: PgO 
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Kance lár ia  Rad y p re  med iá ln e  s lu žb y  
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Podnet na preverenie č.   PGO-RPMS/2023/01019 zaevidovaný dňa 26. 6. 2023 

Podávateľ:           fyzická osoba  

Predmet podnetu:        Na telo  

Deň a čas vysielania:      25. 6. 2023 o cca 13:03 hod.  

 

 

Programová služba:               TV MARKÍZA  

Vysielateľ:   MARKÍZA – SLOVAKIA, spol. s r.o.  

Číslo autorizácie:  AT/17  
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OBSAH  PODNETU: 
„...To si ako môže moderátor dovoliť vypnúť mikrofón a stále prerušovať diskutujúceho ako včera 
Matoviča.“   

 

 
PRÁVNE VÝCHODISKÁ POSUDZOVANIA: 
Zákon č. 264/2022 Z. z. o mediálnych službách: 
 
§ 25 Prístup verejnosti k pluralitným, objektívnym a nestranným informáciám 
Vysielateľ, ktorý nepodlieha samoregulačnému mechanizmu zapísanému do evidencie podľa tohto 
zákona, regulujúcemu aj oblasť všestrannosti informácií, názorovej plurality a objektívnosti a 
nestrannosti programov, je povinný 
a) zabezpečiť všestrannosť informácií a názorovú pluralitu v rámci vysielanej programovej služby, 
b) zabezpečiť objektívnosť a nestrannosť spravodajských programov a programov aktuálnej 
publicistiky; názory a hodnotiace komentáre musia byť oddelené od informácií spravodajského 
charakteru.  
 
 
ANALÝZA – stanovisko Kancelárie Rady pre mediálne služby: 
Podávateľ namietal voči diskusnej relácii Na telo zo dňa 25. 6. 2023, konkrétne vypnutie mikrofónu 
a neustále prerušovanie diskutujúceho hosťa – Igora Matoviča moderátorom. 
 
Program Na telo vysielaný na programovej službe TV MARKÍZA je formát relácie, ktorý prináša pohľad 
na aktuálne dianie na politickej scéne, pričom v rámci monitorovaného programu spoločne s 
moderátorom v štúdiu diskutujú pozvaní hostia na aktuálne témy.  
 
Program sme posudzovali podľa ustanovenia § 25 písm. b) zákona č. 264/2022 Z. z., keďže ho 
považujeme za program aktuálnej publicistiky. 
Podľa § 8 ods. 4 zákona č. 264/2022 Z. z. je aktuálna publicistika program tematicky spätý so 
spravodajstvom, ktorý obsahuje komentáre k správam a udalostiam, analýzy vývoja, politické 
stanoviská k udalostiam alebo názory politikov na jednotlivé témy. 
Hosťami programu boli aktívni politici Andrej Danko – predseda strany (SNS)  a Igor Matovič – 
predseda hnutia, poslanec NR SR  (OĽaNO a priatelia). Diskusia vychádzala z aktuálnych tém.  
Moderátor na úvod programu predstavil tri témy, pričom ku každej z nich bol odvysielaný príspevok, 
v ktorom odzneli vyjadrenia politikov. Prvá sa týkala informácie, že prezidentka Zuzana Čaputová sa 
rozhodla nekandidovať v najbližších prezidentských voľbách, druhá otázky možných prezidentských 
kandidátov a tretia rozhodnutia Ústavného súdu ohľadne paragrafu 363. Moderátor tiež informoval 
o tom, že je pre divákov pripravený prieskum dôveryhodnosti v prípade generálneho prokurátora, 
špeciálneho prokurátora a policajného prezidenta. Následne moderátor privítal a predstavil 
prítomných hostí sediacich v štúdiu. Ako prvú tému otvoril rozhodnutie Z. Čaputovej nekandidovať vo 
voľbách. Od Igora Matoviča chcel vedieť, či vníma jej rozhodnutie pozitívne. I. Matovič v rámci reakcie 
vyslovil smerom k prezidentke viaceré výčitky, pričom najviac jej vytýkal, že dané oznámenie zverejnila 
z jeho pohľadu príliš neskoro. A. Danko mal v tejto súvislosti odpovedať na otázku, či plánuje postaviť 
ženskú prezidentskú kandidátku z ich straníckych radov. A. Danko neodpovedal priamo na otázku, 
pričom podobne ako predtým I. Matovič, kriticky sa vyjadril k súčasnej prezidentke. V programe sa 
následne rozoberala otázka kúpy amerických vrtuľníkov Viper, v prípade ktorej A. Danko okrem iného 
poznamenal, že ju nepodporuje. I. Matovič prejavoval v danej veci istú zdržanlivosť, pričom 
konštatoval, že nepovažuje takýto postoj za prejav dvojtvárnosti. Moderátor obrátil pozornosť na tému 
vojny na Ukrajine či aktuálnej situácie v Ruskej federácii, pri ktorej spomenul Prigožinov puč. A. Danko 
vo svojich vyjadreniach bagatelizoval Prigožinovu vzburu. V prípade konfliktu sa vyjadril o jeho čo 
najskoršie ukončenie a v prípade Ruskom obsadených ukrajinských území navrhoval ako riešenie 
inšpirovanie sa súčasným stavom panujúcim na Cypre. I. Matoviča poukázal na A. Dankovo 
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nekomentovanie situácie okolo Prigožinovej vzbury a čo sa týka vojny, kritizoval naratív načrtnutý A. 
Dankom, že Ukrajina by sa mala vzdať častí svojho územia historicky spätého s Ruskom, keďže jeho 
uplatňovanie by mohlo v budúcnosti ohroziť aj Slovensko. Moderátor ďalej konfrontoval A. Danka 
s jeho dávnejším výrokom, že nás bude v blízkej budúcnosti čakať debata o vystúpení z EÚ. V reakcii 
predseda národniarov konštatoval dominanciu veľkých štátov (Nemecko a Francúzsko) v rámci Únie 
a taktiež poukazoval na vysoké životné náklady. I. Matovič na margo toho pripomenul, že sa dohodol 
so Slovenskými elektrárňami na výhodných cenových podmienkach pre slovenské domácnosti, ktoré 
by mali platiť až do roku 2027. Relácia pokračovala témou súvisiacou s povolebnými spoluprácami (po 
septembrových predčasných voľbách) a kauzou Borisa Kollára, ktorý sa priznal, že fyzicky napadol  
svoju bývalú partnerku. A. Danko sa nechcel detailnejšie rozprávať o podobe možnej koalície a o tom, 
koho vylučuje zo spolupráce, ale jasne povedal, s ktorými politikmi nechce spolupracovať (R. Sulík, I. 
Matovič a B. Kollára). I. Matovič povedal, že pri kauze B. Kollára budú najvyšší sudcovia ľudia, ktorí svoj 
postoj k incidentu vyjadria vo voľbách. Potom prezentoval volebný slogan hnutia a oznámil s kým 
odmieta povolebnú spoluprácu (s SNS, Smer SSD, Hlas SD – nazývajúc ich mafiánskymi stranami a 
s extrémistami). V reakcii na moderátorove otázky naznačil, že ešte pred voľbami sa pravdepodobne 
spojí s Kresťanskou úniou a stranou Za ľudí. A. Danko sa následne ohradil voči predošlým slovám 
o mafii a za mafiána označil Matovičovho bývalého koaličného partnera Borisa Kollára. Moderátor 
približne v polovici programu predostrel divákom výsledky v úvode avizovaného prieskumu, z ktorého 
vyplynulo, že najvyššiu dôveryhodnosť má generálny prokurátor Maroš Žilinka a naopak najnižšiu zas 
špeciálny prokurátor Daniel Lipšic. Následne sa moderátor opýtal A. Danka, či sa stotožňuje s názorom, 
že po voľbách by mal D. Lipšic skončiť na svojej pozícii. A. Danko v odpovedi naznačil, že by mal záujem 
zrušiť Špeciálnu prokuratúru ako takú. I. Matovič bol vyzvaný, aby sa vyjadril k prieskumu, keďže išlo 
o nominantov jeho koalície. Ten spochybňoval vierohodnosť podobných prieskumov a ako príklad 
uviedol volebný výsledok hnutia OĽaNO z roku 2020, ktorý bol výrazne lepší ako predpovedali 
agentúry. Moderátor mu argumentoval, že  v danom príklade nezobral do úvahy volebné moratórium 
a skutočnosť, že jeho hnutie malo úspešný záver kampane. Diskusia pokračovala témou 
Pôdohospodárskej platobnej agentúry a kauzami s ňou spojené, pričom najprv sa spomenula 
úplatkárska kauza s názvom Dobytkár, ktorá sa údajne negatívnym spôsobom dotýka nominantov SNS. 
A. Danko bránil svojich nominantov, na ktorých je zvaľovaná zodpovednosť a vyslovil presvedčenie, že 
sa nedopustili žiadnych nekalých aktivít, pričom vinu prisudzoval osobe, ktorá v prípade vystupuje ako 
svedok. Ku kauze Dobytkár sa vyjadril aj I. Matovič, ktorý povedal, že kauzu vníma ako dôkaz, že 
dochádzalo k rozkrádaniu peňazí určených pre slovenských poľnohospodárov, a to v prospech 
osobného kamaráta A. Danka.  Moderátor potom prešiel k téme kauzy okolo bývalého ministra 
pôdohospodárstva Samuela Vlčana a to s tým, že spomenul i vyjadrenie Petra Kremského, 
predstaviteľa hnutia OĽaNO, hovoriace o tom, že on sám upozorňoval, okrem iného aj I. Matoviča, že 
v Pôdohospodárskej platobnej agentúre majú prebiehať pochybné praktiky. I. Matovič vravel, že si 
pamätá varovania tohto druhu iba od poslanca Šudíka, ktorý sa medzičasom vrátil do jeho hnutia. 
Konštatoval, že za kauzu nepociťuje zodpovednosť, keďže S. Vlčan má byť človekom Eduarda Hegera. 
A. Danko v reakcii povedal, že S. Vlčan by sa podľa neho nikdy nestal ministrom, ak by s tým I. Matovič 
nesúhlasil. Následne došlo medzi hosťami k ostrejšej výmene názorov sprevádzanej vzájomnými 
obvineniami či invektívami. Ku koncu relácie moderátor vyzval A. Danka, aby sa vyjadril k rozpočtu. Ten 
poukázal na vysoké miery zadlženosti niektorých európskych krajín (Taliansko, Francúzska či Rakúsko) 
a vyjadril potrebu požičania si značnej sumy peňazí, aby sa mohli zafinancovať dôležité infraštruktúrne 
projekty (výstavba diaľnic resp. nemocníc). I. Matovič označil Dankove slová o rozpočte za nezmysly. 
Poukázal na priaznivé ekonomické výsledky dosiahnuté vládami, ktorých bol v nedávnej dobe 
súčasťou. Zároveň vyslovil výčitku voči stavu, v akom boli verejné financie v roku 2020, keď preberali 
moc. Reláciu ukončila rubrika, v rámci ktorej mali hostia na niekoľko otázok odpovedať krátkou 
jednoslovnou odpoveďou.  
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* * * 
 
Podávateľ namietal voči výkonu moderátora, ktorý mal vypnúť mikrofón a neustále prerušovať slová 
hosťa I. Matoviča. V prípade monitorovanej časti programu je možné konštatovať, že vzhľadom na 
účasť pozvaných hostí mala značne konfrontačný charakter a prebehla v silne nepriateľskej atmosfére, 
keďže prítomní hostia sú všeobecne známi svojou dlhotrvajúcou vzájomnou nevraživosťou, ktorá 
gradovala najmä v období medzi rokmi 2016 – 2020, kedy A. Danko pôsobil ako predseda NR SR a  
I. Matovič ako opozičný poslanec.  
 
Relácia tak v mnohých úsekoch skĺzala do toho, že si hostia vymieňali medzi sebou obvinenia či výčitky, 
čo sa občas nezaobišlo bez použitia ostrejších slovných vyjadrení. Obaja hostia relácie mali tiež 
tendenciu neodpovedať priamo na položené otázky resp. pri odpovediach prechádzať na iné témy. 
Moderátor sa snažil tieto prejavy rôznym spôsobom korigovať, a to najmä upozorneniami, pričom 
takéto zásahy uplatňoval v prípade oboch hostí rovnomerne. Moderátor tak mnohokrát upozorňoval 
hostí, že neodpovedajú na otázku resp. že svojvoľne začali hovoriť o inej ako práve preberanej téme. 
Dané upozornenia boli sprevádzané prerušeniami jednotlivých diskutujúcich, čoho zámerom bolo 
držať sa plánovaných tematických okruhov.  
V druhej polovici programu (v čase okolo cca 13:35 h) došlo k situácii, ktorú namietal podávateľ, t. j. 
keď moderátor vypol mikrofón:  
 
Igor Matovič: „Jasné, vy ste rozkradli miliardy, tak to neni problém.“  
Andrej Danko: „Sulíka ste nechali voziť dcéru do Dubaja. Kollárovi nechávate zákazky pre frajerky, 
nikoho nechce odvolávať. Stále ste len spravodlivý, najlepší, každý vám krivdí.“ 
Moderátor: „... je množstvo káuz, o ktorých by sme sa mohli baviť.“ 
Andrej Danko: „Zlo v spoločnosti. Pán Matovič, to zlo ste vniesli, hádky, intrigy, nenávisť a zlobu ste 
vniesli do spoločnosti. To musíme zmeniť po prvom období.“ 
Igor Matovič: „Jasné, poďme kradnúť. Poďme kradnúť. Šup, šup.“  
Andrej Danko: „Nie, musíme ukľudniť spoločnosť.“ 
Igor Matovič: „...tak ako ste kradli miliardy. Že sa nehanbíte.“  
Andrej Danko: „Musíme zdvihnúť dôchodky o 100 eur mesačne,.. ku minimálnej mzde.  
Igor Matovič: „Jasné, vy čo ste okrádali tých dôchodcov, že ste im nič nedali.  
Moderátor: „Prepáčte, toto už stráca úroveň.  
Igor Matovič: „Že sa nehanbíte.“  
Moderátor: „Prepáčte, pán Matovič. 
Igor Matovič: „Rodiny ste okrádali, vy ste páchali genocídu.“  
Moderátor: „Poprosím vás stiahnuť mikrofóny. Potom sa páni upokoja, takže to sa nám podarilo.“ 
Andrej Danko: (nezrozumiteľné)  
Igor Matovič: „Ste páchali genocídu na dôchodkoch.“ 
Andrej Danko: „Jasné.“   
-  (13:35:54)  
Moderátor: „Pán Matovič, máte stiahnutý mikrofón, takže diváci vás nepočujú. Takže poďme, páni, 
sa zastaviť z toho veľkého množstva káuz pri tých, ktoré sú možno najvýraznejšie z hľadiska toho, že 
pán Danko sa vás osobne dotýkajú. Je to multimiliónová úplatkárska kauza na Poľnohospodárskej...“ 
 
Z daného úseku je zreteľné, že moderátor vypol mikrofón obidvom účastníkom diskusie. Podujal sa 
k tomu v reakcii na to, že si hostia adresovali invektívy nesúvisiace s témou.  
 
Celkovo sme toho názoru, že moderátor programu nevkladal počas diskusie do prezentovaných 
informácií vlastný zaujatý komentár a že dokázal sprostredkovane suplovať výroky politikov, 
odborníkov či otázky verejnosti tak, aby diskusia zostala v medziach objektivity. V programe sme mohli 
zaznamenať úplne odlišné názory na jednotlivé prezentované veci (napr. vojenský konflikt na Ukrajine, 
kauzy v rezorte pôdohospodárstva). Konfrontácia takto prezentovaných názorových východísk medzi 
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hosťami, resp. medzi hosťom a moderátorom reprezentovala z nášho pohľadu náležite široký názorový 
i informačný diskurz. Sme teda toho názoru, že diskusia s pozvanými hosťami bola objektívna a 
nestranná. 

 

 
ZÁVER: 
Na základe uvedeného sme toho názoru, že vysielateľ programovej služby TV MARKÍZA odvysielaním 
relácie Na telo dňa 25. 6. 2023 neporušil ustanovenia zákona č. 264/2022 Z. z.  
Podnet na preverenie navrhujeme posúdiť ako neopodstatnený. 
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K bodu č. 23   
 

Prepis/popis monitorovaného vysielania k Správe o kontrole dodržiavania povinností podľa zákona 
č. 264/2022 Z. z. (podnet na preverenie č. PGO-RPMS/2023/01019) 

 
Monitorované vysielanie:  Na telo  
Deň vysielania:   25. 6. 2023 
Čas vysielania:                 cca 13:03 h 
 
- časový kód cca:  
 
12:59:51 začiatok monitorovaného záznamu  
- sponzorské odkazy 
- zvukovo-obrazový predel 
- reklamný blok  
- zvukovo-obrazový predel 
 
13:03:25 začiatok programu Na telo 
Moderátor: „Prajem vám príjemnú nedeľu, vitajte pri Na telo. Zuzana Čaputová definitívne ukončila 
špekulácie, dokončí posledný rok svojho mandátu a kandidovať znova nebude.“ 
Zuzana Čaputová: „Mám za sebou 4 profesijne aj ľudsky najťažšie roky.“ 
Eduard Heger: „Jej hlas bude v slovenskej politike a vo verejnom živote chýbať.“ 
Peter Pellegrini: „Ukazuje sa, že nebola pravdepodobne pripravená zvládnuť ten tlak.“ 
Moderátor: „Postupne sa tak začína trhať vrece s prezidentskými kandidátmi. Už dnes je jasné, že ich 
nebude málo.“ 
Ivan Korčok: „Budem zvažovať prezidentskú kandidatúru.“ 
Anonym: „Chceme pripraviť kandidáta.“ 
Milan Majerský: „KDH pripravuje svojho vlastného.“ 
Moderátor: „Ústavný súd rozsekol spor o § 363, keď rozhodol, že nie je v rozpore s ústavou. Snaha o 
jeho zmenu ale pokračovať bude.“ 
Juraj Šeliga: „My to urobíme v parlamente, ale potrebujeme na to dôveru od ľudí.“ 
Boris Kollár: „Tá 363 je potrebná, je potrebná.“ 
Moderátor: „Okrem toho máme pre vás dnes aj prieskum dôveryhodnosti Maroša Žilinku, Daniela 
Lipšica aj policajného prezidenta Hamrana. No a máme pre vás aj dvojicu zaujímavých hostí. Naše 
pozvanie prijal predseda SNS Andrej Danko. Dobrý deň.“ 
Andrej Danko: „Dobrý deň. Ďakujem za pozvanie.“ 
Moderátor: „A šéf OĽaNO Igor Matovič. Takisto dobrý deň.“ 
Igor Matovič: „Ďakujem pekne. OĽaNO a Priatelia je náš nový názov.“ 
Moderátor: „Páni, začneme vašimi reakciami na to prekvapivé rozhodnutie prezidentky. Pán Matovič, 
vy ste povedali, že poznáte 100 000 lepších slovenských žien ako Zuzanu Čaputovú, takže vy ste 
vlastne teda radi, že ona nekandiduje?“ 
Igor Matovič: „Nepovedal som, že poznám 100 000 lepších žien, ale akože v minulosti, keď sme sa o 
Zuzane Čaputovej bavili s niektorými novinármi, tak som, áno, opakovane povedal, že na Slovensku je 
možno aj 100 000 lepších žien, ktoré by boli lepšími prezidentka, len nikdy nebudú mať takú mediálnu 
podporu, aby sa prezidentkami mohli stať, budú naďalej musieť si žiť ten svoj obyčajný poctivý život.“ 
Moderátor: „A to ste zopakovali to, čo sme už počuli aj 2 mesiace dozadu, len sa pýtam, že či vy ste 
radi, lebo fakticky politický stav je taký teda, že nejde kandidovať. Bude teda vaša strana politického 
spektra hľadať nejakého kandidáta? Ste radi, že Zuzana Čaputová do toho nejde?“ 
Igor Matovič: „Takto, bol by som radšej, ak by to oznámila možno pol roka dozadu, aby naozaj takí 
obyčajní poctiví dobrí ľudia mali šancu si rozbehnúť kampaň. Aj Zuzana Čaputová si musela robiť rok a 
pol kampaň, aby sa stala prezidentkou. A tým, že to oznámila veľmi neskoro, že v podstate 10 
mesiacov pred voľbami, dáva veľmi, veľmi malinký priestor takým obyčajným ľuďom z ulice, tak 
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poviem na to, aby mohli zabojovať a je to veľká výhoda pre tých známych kandidátov. Je to obrovská 
výhoda pre Fica, Pellegriniho, Korčoka a podobných, ale tých obyčajných ľudí vytlačila bokom.“ 
Moderátor: „Teraz ste povedali ďalšiu vec, čo vám na nej vadí. Ja sa pýtam, či ste radi, že do toho 
nejde.“ 
Igor Matovič: „Ja som vám týmto povedal, že, že, ak by to povedala pred polrokom, by som bol 
omnoho radšej, ale teraz sa mi to zdá.“ 
Moderátor: „Ja sa pýtam, či ste radi, že nekandiduje, to je celé.“ 
Igor Matovič: „Teraz hovorím, že sa zahráva.“ 
Moderátor: „Pána Danka sa opýtame.“ 
Igor Matovič: „Podľa mojich informácií za tým jej rozhodnutím sú čisto rodinné dôvody a tým pádom 
ju chápem a určite nebudem kritizovať, aj keď som v minulosti nebol veľmi voči nej prívetivý za veľmi 
zlé rozhodnutia niektoré, bohužiaľ.“ 
Moderátor: „Teraz ste ju nekritizovali?“ 
Igor Matovič: „Kedy myslíte?“ 
Moderátor: „Teraz.“ 
Igor Matovič: „Čím?“ 
Moderátor: „Tým, že zle sa rozhodla, že nejakým spôsobom nedala priestor iným.“ 
Igor Matovič: „Hovorím názor, áno, že tým, že to oznámila neskoro a vedela o tom zrejme už skorej, 
tak obmedzila, takú by som povedal, súťaž pre obyčajných ľudí.“ 
Moderátor: „Pán Danko, predpokladám, že vy ste radi, že pani Čaputová nekandiduje, ale vás sa 
chcem opýtať. Vy ste teda snívali o nejakej žene národniarke, ktorá by sa postavila do toho peletónu. 
To stále trvá?“ 
Andrej Danko: „To bolo obdobie, kedy pán Matovič extra vystrájal a ja som hovoril, že spoločnosť 
potrebuje kľud, ženskú ruku a prišla Zuzana Čaputová, ktorá zvíťazila vo voľbách. Nekomentuje sa, ak 
sa politik rozhodne, ja to rešpektujem, či už sú to osobné dôvody alebo iné dôvody. Ja som 
presvedčený, že za 3 roky vo vzťahu k Sulíkovi, Matovičovi, Kollárovi, mohla urobiť oveľa viac, mohla 
vyvažovať to šialenstvo, ktoré sme tu 3 roky mali, mohla viac cestovať po Slovensku, spoznávať viac 
problémy regiónov. Ja som sám z regiónov a viem, čo regióny trápi. Ja som presvedčený, že 
prezidentka Čaputová bola odtrhnutá od týchto problémov, ale dnes, keď sa rozhodla nekandidovať, 
čaká ju ešte 1 veľká skúška. To bude v septembri, koho poverí zostavením vlády. Ja verím, že dodrží 
všetky zvyklosti a politika je krvavý šport. Ničí to rodiny.“ 
Moderátor: „Aj vám sa podarilo odpovedať na 3 otázky, na ktoré som sa nepýtal. Tak skúsme tú 
pôvodnú.“ 
Andrej Danko: „Ja som vám povedal, že rešpektujem jej rozhodnutie a to nie je o emóciách.“ 
Moderátor: „Či chystáte opäť ženu národniarku?“ 
Andrej Danko: „My vyberieme kandidáta. Verím, že z opozície, ktorý bude prezidentom, ktorý bude 
mať politické skúsenosti, lebo teraz sa ukázalo.“ 
Moderátor: „Žena je už nie priorita.“ 
Andrej Danko: „Viete, napríklad tou najväčšou chybou bolo, že na poslednú chvíľu stanovila Ódorovu 
vládu, ktorá neodvolateľná....“ 
Moderátor: „Dobre, poďme na Ódorovu vládu. Ja som vám dal jednu otázku každému a dozvedeli 
sme sa niekoľko ďalších opakovaní. Takže páni, poďme k Ódorovej vláde, lebo tam ste odporúčali, pán 
Danko, že má teda len kúriť a svietiť. Ona je ale vlastne situáciou tlačená do rôznych veľkých 
rozhodnutí. Rozoberali sme tu naposledy obsiahlo tie stámilióny z plánu obnovy na nemocnice, ale 
poďme na inú vec, a to je obrana, lebo tam ste doma. Už o pár týždňov sa môže dostať na stôl tej 
vláde rozhodnutie o kúpe dvanástich vrtuľníkov Viper, ktoré nám Američania idú dať so 60-
percentnou zľavou. Má ich kúpiť alebo nemá ich kúpiť?“ 
Andrej Danko: „Viete, ja vidím v našej armáde haraburdy, na Záhorí je tank Leopard, ktorý nahradil 
BVP. Vidím, že sme odovzdali S-300 úplne nefunkčnú, ako povedal minister Naď, zbytočne na Ukrajinu 
a čo sa týka takéhoto nákupu, ja ho považujem za nesystémový. Máme Black Hawky. Skôr by som sa 
zameral na dofinancovanie 8-koliek. Armáda potrebuje štvorkolky.“ 
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Moderátor: „Rozumiem. Skúste odpovedať na moje otázky, lebo naozaj o armáde sa dá 2 hodiny 
baviť, ale je tu pán Matovič a on.“ 
Andrej Danko: „...Nemci nám dávajú staré šroty Leopardy.“ 
Moderátor: „Pán predseda, nemá ich kúpiť?“ 
Andrej Danko: „Samozrejme, že nie.“ 
Moderátor: „Ďakujem. Pán Matovič, vás sa chcem opýtať, lebo vy sa zdá, že hráte takú dvojtvárnu 
hru s voličmi, že ste aj za aj proti. Prečo to robíte, keď vytýkate vlastne dvojtvárnosť iným?“ 
Igor Matovič: „Trošku, aby som dal tomu dynamiku, chcel som iba jednou vetou zareagovať na to, 
keď ste sa pýtali pána kpt. Danka na to, že či postavia nejakú ženu za kandidátku na prezidenta, tak ja 
by som chcel odporučiť, že pani Matečná by bola ideálna, lebo z tej urobil, tam v podstate urobila 
takú pokladničku na ministerstve pôdohospodárstva, ako vykrádali dotácie určené pre 
pôdohospodárov a potom tá otázka.“ 
Moderátor: „Pokiaľ, páni, nebudete robiť toto, že budete odbiehať k rôznym témam, k Dobytkárovi sa 
určite dostaneme, takže poprosím, keby ste rešpektovali to, že ideme postupne.“ 
Andrej Danko: „Môžem na ochranu pani Matečnej?“ 
Moderátor: „Nemôžte, lebo sa k tomu dostaneme.“ 
Andrej Danko: „...to zatýkanie na PPA tento týždeň hovorí, čo sa tam dialo.“ 
Moderátor: „To môžeme rozobrať páni, ale poďme naozaj postupne, lebo zahraničná politika je vašou 
doménou. Prezentujete, že ju chcete zmeniť tak, aby sme sa dozvedeli ako. Takže pán Matovič, prečo 
hráte tú dvojtvárnu hru, že ste aj za aj proti?“ 
Igor Matovič: „Prepáčte, ja som zabudol, o čom to bolo?“ 
Moderátor: „Pri Viperoch.“ 
Igor Matovič: „Pri Viperoch? Lebo prepáčte, ja zase tak z prvej neuverím, teraz že Američania 
povedia, jasne, dáme vám 60-percentnú zľavu. Ja by som chcel vedieť naozaj takú objektívnu férovú 
trhovú cenu týchto Viperov. Zároveň platí, že naše záväzky.“ 
Moderátor: „Dobre, ja len vysvetlím, že prečo to hovorím, lebo v apríli, keď ste ešte boli vo vláde, tak 
váš predseda poslaneckého klubu, pán Šipoš, čo je naozaj vám blízky človek povedal, že on 
pochybnosti nemá. Pripomeňme si to.“ 
Igor Matovič: „Ste sa pýtali mňa, tak hovorím o sebe.“ 
Moderátor: „Pán Matovič povedal o vrtuľníkoch Viper, že sa obáva že nám ich Američania dávajú ako 
niečo, čo nepotrebujú. Je možné, že vaši ministri budú proti ich kúpe?“ 
Michal Šipoš: „Nie.“ 
Moderátor: „Tak on nemá pochybnosti, vy máte pochybnosť. Ja sa len pýtam, či je korektné vytýkať 
iným politikom, napr. pánovi Dankovi, pánovi Ficovi, dvojtvárnosť. Hrať to v podstate na 2 strany, 
lebo určite prorusky naladeným voličom budete týmto spôsobom sympatický. Na druhej strane pán 
Šipoš zase drží vašu líniu zahraničnej politiky.“ 
Igor Matovič: „Prepáčte, pýtali ste sa mňa, že prečo ste sa, že prečo ja som dvojtvárny. Ja som na to 
zareagoval, nie som dvojtvárny, hovorím stále.“ 
Moderátor: „Vaše hnutie, vaša práva ruka hovorí jedno, vy hovoríte opak.“ 
Igor Matovič: „Pýtali ste sa mňa. Pochopil som, že hovoríte o mne a ja hovorím stále to isté, že 
jednoducho odmietam hrať túto hru, že automaticky, keď niekto z Ameriky poviete, že dávajú nám 60-
percentnú zľavu, že wow, hosana, ideme si ruky, nohy dolámať. Veľmi rád by som vedel objektívnu 
cenu. Zároveň objektívne vieme, že tieto Vipery, tieto vrtuľníky boli vyrobené pre Pakistan. Kvôli 
politickým dôvodom Amerika sa rozhodla Pakistanu ich nepredať a teraz nám predávajú niečo, čo 
majú vyrobené a trošku im tam leží, leží ľadom. Takže tie podľa mňa.“ 
Moderátor: „Pánovi Šipošovi je to jedno.“ 
Igor Matovič: „Ale to sa pýtajte jeho. Teraz sa pýtate mňa, v tejto relácii. Tentoraz som tu ja.“ 
Moderátor:  „Dobre. Nie je to dvojtvárnosť, môžme ísť ďalej.“ 
Igor Matovič: „V čom je to dvojtvárnosť, keď hovorím stále to isté?“ 
Moderátor:  „Diváci si to zhodnotia.“ 
Igor Matovič: „V politike hovorím stále to isté, že niekto v našom hnutí má iný názor, to je normálna 
vec, lebo sme demokratické hnutie.“ 
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Moderátor: „Pán Matovič, ja si myslím, že diváci to videli, oni si urobia názor, poďme sa posunúť k 
ďalším témam. Včera sa stalo v Rusku to, čo sme videli. Pán Prigožin sa teda nejakým spôsobom 
vydal na Moskvu. Pán Danko, ako to vnímate?“ 
Andrej Danko: „Ja si myslím, že tie informácie sme nemali objektívne, ale ja stále hovorím, že nie som 
zástanca ani jednej strany. Ukrajina, Rusko, nech si to vyriešia. Ukrajina nie je v NATO ani v Európskej 
únii. To, čo sa tam deje, nemáme informácie, aby sme ich vyhodnocovali.“ 
Moderátor: „Aby sme vedeli, čo sme objektívne vedeli zle? Lebo aj ruská televízia vysiela.“ 
Andrej Danko: „...experta, pána gen. Macka, ktorý hovoril, že to je zásadné a zlomové. Došlo k 
ukľudneniu tej situácie. Ja nie som zástanca ani ruských ani amerických vojakov, mňa zaujíma 
Slovensko, slovenská armáda. Ak nám núkajú haraburdy za to, že sme vyviezli na Ukrajinu naše 
zbrane a naše funkčné systémy, tak dnes nemôžeme za každú cenu niečo kupovať a tento konflikt je 
jedným veľkým nešťastím.“ 
Moderátor: „Pán Danko, toto sme už rozoberali 5 dozadu.“ 
Andrej Danko: „Tento konflikt je jedno veľké nešťastie medzi Ukrajinou, Ruskom.“ 
Moderátor:  „Rozumiem. Ja sa vás pýtam na situáciu vás, experta na Rusko, ako vnímate to, že pán 
Prigožin sa pustil za pánom Putinom“ 
Andrej Danko: „Ja chcem byť expert na dobré vzťahy Slovenska s Ruskom.“ 
Moderátor: „Ja sa pýtam na toto.“ 
Andrej Danko: „Ja nie som vojak, ani odborník, profesionál na to, aby som to hodnotil. Ja si myslím, 
že chlapci vytriezveli a situácia sa ukľudnila.“ 
Moderátor: „Ale teda je to reálne, že bol tam ten puč.“ 
Andrej Danko: „Ale tak vždy sa stane niekde pri takýchto situáciách nejaké napätie. Tak, ako nám to 
podávajú média.“ 
Moderátor: „Ale nie vždy 20 tisíc vojakov sa pustí na Moskvu.“ 
Andrej Danko: „No, ale viete, pustiť sa na Moskvu, aj Napoleon išiel na Moskvu. Viete, ako to 
dopadlo. A toto bolo včera podané tak, jak keby išla neviem aká pohroma. Ja chcem, aby Ukrajina s 
Ruskom okamžite ukončili boje. Verím, že Spojené štáty preto všetko urobia, keď príde nový prezident 
Trump, verím, že Ukrajina ukončí konflikt.“ 
Moderátor: „Pán Matovič, váš pohľad na to, čo sa včera udialo.“ 
Igor Matovič: „Tak viete, ja som najmä som bol zvedavý včera, že ako budú reagovať 
odborníci na Rusko a pozrel som si teda Facebook, som si poctivo pozeral do polnoci Facebook tuto 
prítomného kpt. Danka a nenašiel som tam 1 status. Ja si myslím, že jednoducho sa modlil, že aby ten 
jeho Putin vyhral, lebo bál sa, že vyhrá Prigožin a že potom bude vyzerať za trúbu, a preto nenapísal 
žiadny status. Dneska už pomaličky hovorí, ale k tejto veci absolútne nič, že toto je krásne vidieť tí 
zbabelci, keď zrazu zistia, že ich modla možno to prehrá, tak zrazu nie sú schopní napísať status, hoci 
inokedy ich napíše 10 denne. Takže mali ste asi ťažký deň včera, že?“ 
Andrej Danko: „No, pán Matovič. V roku 2016 by som sa tu s vami hádal. Ľudia vám dali dôveru v 
roku 2020 a ukázali ste, že okrem one time next time ste nedokázali nič pre ľudí urobiť, takže môžte 
mi tu v dnešnej relácii robiť čokoľvek. Za 3 roky som sa poučil a ja veľmi dobre viem, že vy potrebujete 
konflikt. Ja som nie na strane ani jednej zo zúčastnených strán tohto konfliktu. Mňa zaujímali vždy 
Slováci a Slovensko. Dôchodky, hypotéky a toto riešme a nie konflikty. Ak hovoríte o ukľudnení 
spoločnosti, niet politika na Slovensku, ktorý také zlo, nenávisť a klamstvá vniesol do spoločnosti ako 
vy za tieto roky.“ 
Igor Matovič: „Ak dovolíte teda, môžem zareagovať?.“ 
Moderátor: „Nie. Nebudeme sa dnes baviť o dôchodkoch, páni. Ja som dal veľmi konkrétne okruhy a 
naozaj pán Šipoš už tu niekoľko rád ukazoval vašu tabuľku, takže ľudia ju už určite poznajú.“ 
Igor Matovič: „Ale tuto kolegovi, lebo on je autorom tej tabuľky som chcel povedať.“ 
Moderátor: „Dokončíme, dokončíme, prosím teda, váš pohľad na Ukrajinu. Pán Danko, skúste pánovi 
Matovičovi vysvetliť, že prečo robila tá jeho garnitúra chybu, keď pomáhala Ukrajine, napr. aj 
vojensky. Z akého pohľadu, prečo je to zlé?“ 
Andrej Danko: „Pán Matovič je sám obeťou ruskej, boja proti ruskej propagande, keď doviezol 
Sputnik a vítal ho na letisku. Všetci si to pamätáme. Potom išiel do Moskvy, nikto ho tam neprijal a 
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ťažko to znáša a na základe tejto témy pán Matovič padol, takže chápem jeho zaujatosť. Čo sa týka 
problémov okolo toho, čo pán Matovič hovorí, ja sa odvrátim od vašej otázky.“ 
Moderátor: „Nie, pán Danko, prepáčte, neodvracajte sa, lebo my, keď sa chceme postupne dostať k 
tým témam, čo dúfam, že nechcete to rozbiť tak, aby sme sa nedostali k tomu Dobytkárovi, tak vás 
chcem poprosiť, aby sme pochopili ten váš postoj. Keď už nechcete teda hneď povedať, čo presne mal 
pán Matovič robiť inak, tak nám skúste len vysvetliť, že aký.“ 
Andrej Danko: „Ja vám, ja vám.“ 
Moderátor: „Prepáčte, dokončím otázku. Váš základný postoj vlastne k tomu, ako sa to má celé riešiť, 
pretože myslíte si, že Moskva má právo byť na Ukrajine a má trebárs Ukrajina odovzdať jej časť 
územia alebo ako si predstavujete, že by sa to vyriešiť malo?“ 
Andrej Danko: „Pán Kovačič, má to svoju históriu a od majdanu a ešte aj predtým. Ja som vždy 
hovoril.“ 
Moderátor: „Teraz riešime teraz.“ 
Andrej Danko: „Nechajte aj mňa dopovedať, dali ste otázku, aby som vám odpovedal. Ja ako by som 
to riešil teraz? Určite by som čakal väčšiu aktivitu OSN a prezidenta Spojených štátov amerických. Ja 
som navrhoval také riešenie ako je na Cypre, keď Erdogan dnes rešpektuje situáciu, kedy v 74 Turci 
napadli Cyprus, je tam zóna, ktorú chráni OSN. Opakujem, Ukrajina nie je v NATO, nie je v Európskej 
únii. Tam nie je iné riešenie, len status quo, okamžité zloženie zbraní. Dohoda a vyriešenie týchto 
problémov.“ 
Moderátor: „Dobre, takže tu sa už dostávame, teda predpokladám, k odpovedi, ktorú ste chceli 
povedať. Takže má sa Ukrajina, prepáčte, pán Danko, dokončím otázku, že Ukrajina sa má vzdať tých 
území, na ktorých je momentálne, na ktorých sú momentálne ruské vojská a tak vyrieši ten konflikt?“ 
Andrej Danko: „Tento konflikt je nemenný a Rusov nikto odtiaľ nevytlačí.“ 
Moderátor: „Teda má sa vzdať?“ 
Andrej Danko: „Určite už nebude obnovený stav pred konfliktom.“ 
Moderátor: „Či sa má vzdať. Jednoduchá otázka.“ 
Andrej Danko: „To historické územie nebolo ukrajinské, takže ani nemá sa čoho vzdať. Tá časť je 
ruská.“ 
Moderátor: „To je váš názor.“ 
Andrej Danko: „Bez toho, že si budú rešpektovať tam, kde sú Rusi a tam, kde sú Ukrajinci, tak bez 
toho sa to neuzavrie.“ 
Moderátor: „Čiže to, čo si Rusi vyhlásili za svoje, to si majú nechať a Ukrajinci to majú akceptovať, to 
je vaše riešenie.“ 
Andrej Danko: „To má svoju históriu a tak je to aj na Cypre.“ 
Moderátor: „Len či dobre tomu rozumiem.“ 
Andrej Danko: „Áno, tak je to Cypre.“ 
Moderátor:  „Pán Matovič, nech sa páči.“ 
Andrej Danko: „...a tak dopadne aj na Ukrajine. Určite by som tam nedával zbrane.“ 
Moderátor:  „Pán Matovič.“ 
Igor Matovič: „Toto, toto sú tí vlastenci, akože, hej Slováci, ktorí sa na vlastencov v skutočnosti len 
hrajú, lebo hovoriť teraz o Ukrajine, že vlastne vzhľadom na to, že niekedy stovky, stovky rokov 
dozadu nejaká časť Ukrajiny patrila Rusku, tak tým pádom Ukrajina na to nemá nárok. Tak to presne 
títo hej Slováci v podstate hovoria, že Slovensko v podstate, keďže patrilo tu 1000 rokov Maďarsku, 
boli sme v Uhorsku, tak vlastne my na tú krajinu nemáme nárok. Preto ju asi tak okrádali, lebo vlastne 
nám nepatrí, preto potrebovali rozkradnúť miliardy EUR, na čo doplácali tie rodiny s deťmi. Práve tí 
dôchodci. Vy s Ficom, s Pellegrinim a celou tou bandou.“ 
Andrej Danko: „...hovoríte o Ukrajine.“  
Igor Matovič: „Áno.“  
Moderátor: „Pán Matovič.“ 
Igor Matovič: „...aby ste to pochopili. Áno, povedal som vám to, že vy k tomu Slovensku ste 
pristupovali, že vlastne nám nepatrí. Patrí Maďarom...“ 
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Moderátor: „Pán Matovič, reagujte na to, čo povedal pán Danko v spojitosti so zahraničnopolitickou 
orientáciou, aby sme mali predstavu, akým spôsobom na to budete reagovať.“ 
Igor Matovič: „Snažil som sa ukázať to, že to sú obludné argumenty. Hovoriť tu o tom, že keď pred 
stovkami rokov niečo patrilo niekomu inému, tak vlastne má na to naveky právo, ale, tak si potom 
poďme žiť podľa mapy z čias Krištofa Kolumba. Teda, keď akože ideme teda hovoriť, že historické 
nároky. Však vtedy bol úplne iný svet, ale Rusko, Rusko podpísalo v Budapešti dohodu, záväzok, že 
keď sa Ukrajina vzdá atómových zbraní, Rusko bude garantovať Ukrajine nedotknuteľnosť hraníc. 
Pred tridsiatimi rokmi podpísali dohodu. Ukrajina sa vzdala atómových zbraní, dobromyseľne a zrazu 
Rusi si povedia, že oni tú krajinu si zoberú.“ 
Moderátor: „Pán Danko, predpokladám, že chcete reagovať, tak krátko a možno aj doplním to, čo 
otvoril tu pán Matovič, že či sa teda neobávate toho, že potom územné nároky môže mať napr. 
Maďarsko vzhľadom na to, že je to podobné.“ 
Andrej Danko: „Treba pozerať na to, čo bolo povojnové usporiadanie, čo bol Trianon, pán Matovič a 
pozrieť si trošku dejepis. Môžem vám povedať k tomu jednu vec. Toľko peňazí, čo tu zmizlo za pána 
Matoviča, myslím, že on sa chválil, že požičal 12 miliárd, povedzte mi, komu ste v tomto štáte 
pomohli. Kde ste 12 miliárd? Rozfrckali ste to na pár predmetov.“ 
Igor Matovič: „Vy tomu nerozumiete, vy tomu nerozumiete.“ 
Moderátor: „Registrujete ma, prosím? Túto vidíte tú tému, ideme to rozoberať. Prosím akceptujte, že 
o niečom sa bavíme. Momentálne je to zahraničná politika a keď otvoríme 20 tém a neukončíme 
žiadnu, tak potom z toho diváci nič nemajú. Poďme sa ešte opýtať vás, kedy chcete vystúpiť z 
Európskej únie?“ 
Andrej Danko: „Ja som to nikdy nepovedal a z Európskej únie sa nevystupuje a nevystupovalo ani za 
našej vlády. Ja som takú tému neotváral. Ja som povedal, pán.“ 
Moderátor: „Prepáčte, tak si pripomeňme, prepáčte... Hneď môžte reagovať. Len hovoríte, že ste to 
nikdy nepovedali, tak sa poďme pozrieť...“ 
Andrej Danko: „Chodím sem 15 rokov a myslím si, že je čo sa tu učiť. Možno aj nás Slovákov bude o 
chvíľu čakať odchod z Európskej únie, ak nás budú valcovať.“ 
Moderátor: „Čiže povedali...prepáčte, dokončím otázku. Boli ste hovoriť o Brexite. Ja len to uvádzam, 
aby ľudia vedeli, že čo je to za video z ulice, takže boli ste hodnotiť nejakým spôsobom Brexit a hovorili 
ste, že teda zvládajú to tam bez problémov a možno aj na Slovákov čochvíľa bude čakať vlastne 
debata o odchode.“ 
Andrej Danko: „Mám rád Londýn, som tam často. Áno, je to video z Oxford Street, kde som hovoril 
o Brexite a povedal som jednu vec, že ak nás budú Nemci a Francúzi valcovať a zneužívať nás 
východné štáty ako svoje kolónie v minulosti, kedy nám Nemci budú ruský plyn predávať cez Nord 
Stream, kedy nám Francúzi budú predávať jadrové palivo, ak sa štáty V4 budú baviť o tom, ako ďalej v 
Európskej únii. V prvom rade verím, že sa nezruší právo veta. Ak Brusel ale bude prijímať hlúposti, ako 
zrušenie spaľovacích motorov, ak budú rozprávať v Bruseli o všetkom inom, len nie o tom, aby Nemci 
zarábali toľko ako Slováci a jednoducho, aby sa dorovnávali sociálne zabezpečenia, aby Európska únia 
pomáhala aj východným štátom zdvihnutím sociálneho systému, tak to bude problém.“ 
Moderátor: „Rozumiem. Dal som vám pomerne široký priestor na to. Rozumiem.“ 
Andrej Danko: „By bolo nezodpovedné v tejto chvíli rozprávať o vystúpení. Máme veľa záväzkov, iba 
pán Matovič sám požičal 12 miliárd za 3 roky. A tie peniaze sa stratili...“ 
Moderátor: „Vy hovoríte, že by to bolo nezodpovedné, ale to ste povedali vy. To som nepovedal ja.“ 
Andrej Danko: „Ja som nepovedal, že vystúpme. Ja som povedal...“ 
Moderátor: „... že nás čochvíľa možno čaká debata o odchode z Európskej únie, ak nás budú valcovať. 
Hovoríte, prepáčte, dokončím otázku, že ak sa nezačnú baviť o tom, ako nám dorovnajú platy.“ 
Andrej Danko: „A my budeme robiť otrokov pre Nemcov a Francúzov? Ktorého Nemca, Francúza 
zaujíma dôchodok Slováka? Hypotéka, veď nás neustále valcujú.“ 
Moderátor: „Ja to nerozporujem, ale vy chcete v takom prípade vystupovať z Európskej únie. Tak sa 
pýtam, že kedy.“ 
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Andrej Danko: „Ja som povedal, že sa o tom bavme, keď príde tá situácia, že ľudia nebudú, už pomaly 
nemajú ľudia, čo jesť na východe, žijú z ruky do úst. Ceny energií zabíjajú domácnosti, mladí ľudia 
nevládzu platiť hypotéky a ja o tom nemám rozprávať? Že sa tuto zneužíva.“ 
Moderátor: „Pán predseda, ja to nerozporujem, že o tom nemáte rozprávať.“ 
Andrej Danko: „Ale ja hovorím, že sa zneužíva Európska únia vo vzťahu k východným štátom, že si z 
nás robia poskokov. Keď tam príde politik, ktorý tam jediné, čo povie one time next time, tak si z nás 
robia šašov.“ 
Moderátor: „Dobre, pán predsa, vy ste hovorili pred rokom, že možno nás čoskoro čaká taká debata, 
zatiaľ teda ešte nečaká, som pochopil. Pán Matovič, zareagujte a poďme na ďalšiu tému.“ 
Igor Matovič: „Chcel som povedať, akože popri tej znôške hlúpostí, čo tu pán kpt. porozprával, že 
povie vetu ceny energií zabíjajú domácnosti. Ja som vyrokoval so Slovenskými elektrárňami, že 
slovenské domácnosti platia tú istú cenu ako platili minulý rok a budú páčiť budúci rok a do konca 
roku 2027, čiže ešte 4 roky ďalšie po týchto voľbách môžu byť v úplnom kľude. Unikátne. České 
domácnosti platia o 136 % viac za elektrinu ako slovenské kvôli mojej dohode s elektrárňami. Tak 
neklamte...“ 
Moderátor: „Tu vás zastavím, chcem byť korektný aj voči pánovi Dankovi. Pán Danko, chcete na to 
povedať dve vety.“ 
Andrej Danko: „Samozrejme, ale veď vy ste to zadotovali z tých peňazí, ktoré ste požičali z Bruselu a 
keď príde. Môžem rozprávať? Keď príde z Bruselu situácia, že už nebudeme si môcť požičať, lebo ste 
zadlžili Slovensko, z čoho budeme dotovať tie domácnosti, ceny energií nad 200 EUR 
megawatthodiny? Po ďalšie...“ 
Moderátor: „Opäť sa schyľujete k tej poslednej téme. Neviem, prečo máme potrebu toľko ju 
otvárať na úvod.“ 
Igor Matovič: „Prepáčte, ja som podal 2 vety, predtým kpt. povedal 30 a môžem povedať aspoň dve-
tri?“ 
Moderátor: „Dostanete sa určite k ďalším, ešte pri ďalších témach. Môžeme sa rovno rozprávať o 
tom, s kým chcete spájať koalíciu, lebo to pán Danko už má naplánované. On by teda ideálne dobre 
rozumiem, že Smer, Hlas, SNS. To je tá ideálna koalícia?“ 
Andrej Danko: „Ja som si povedal, aj v tejto relácii to poviem, že skončil som s týmito debatami o 
koalíciách, pretože sa to vracia ako bumerang. Ja budem so SNS a s našimi partnermi, ktorých 
máme na kandidátnej listine bojovať o najsilnejší mandát, aby bolo možno zostaviť vládu z čo 
najmenšieho počtu politických strán.“ 
Moderátor: „Ja som sa veľmi svedomito pripravoval a ten váš výrok som videl viackrát, tak sa len 
pýtam, či ešte stále platí.“ 
Andrej Danko: „Bude platiť ako priorita, ale nebudem sa v reláciách už vybavovať s kým áno, s kým 
nie. Jediná vec s kým nie, Sulík, Matovič, Kollár musia odísť a progresívci nesmú vládnuť.“ 
Moderátor: „Pán Matovič, poďme teda na vás, lebo pán Danko, pán Danko, teda má už jasnú 
predstavu. Ja sa chcem opýtať, že s kým chcete vlastne vládnuť vy vzhľadom na to, že viaceré strany 
vás vylučujú. Napr. nevyprevadí vášho spojenca, pána Kollára, z parlamentu tá aféra s fackaním 
expartnerky?“ 
Igor Matovič: „To už si za to musí zodpovedať sám, musí v tom Boris zostať sám alebo hnutie Sme 
rodina. Čiže on sa musí s tým vysporiadať. Keď mu ľudia vo voľbách povedia napriek tomu, dajú mu tú 
dôveru, tak bude v parlamente. Keď mu nedajú dôveru, nebude v parlamente. Vidíte, prepáčte teraz 
odpovedám na otázku. V prípade Fica vidíte, skorumpovaný zlodejisko, ktorému kvapká krv z Jána a 
Martiny z paprčí, ľudia ho napriek tomu zvolili do parlamentu. Ľudia sú najvyšší sudca vo voľbách. Pri 
Borisovi, keď ho zvolia, bude tam, keď ho nezvolia, nebude tam. Ja vám ukážem také malé tajomstvo. 
Toto je náš bilbord na júl. Na ňom máte napísané, ako ideme do volieb a je v podstate tým povedané, 
my vás nepredáme alebo my vás mafii nepredáme. Týmto je povedané, s kým jednoducho pôjdeme a 
s kým nepôjdeme, určite nepôjdeme s mafiou z SNS.“ 
Moderátor: „Pánovi Dankovi sa asi vybavujú jeho zákazy vašich plagátikov, ktoré sa mu podarilo 
dosiahnuť.“ 
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Igor Matovič: „...takže s kým pôjdeme, lebo sa ma pýtali na tú otázku, takže nepôjdeme s mafiou z 
SNS, nepôjdeme s fašistami ani z ĽSNS ani z Republiky.“ 
Moderátor: „Ale to oni neplánovali, nie?“ 
Igor Matovič: „Prepáčte, oni plánovali s Republikou kedykoľvek.“ 
Moderátor: „Ale zase s vami neplánovali, asi.“ 
Igor Matovič: „Prepáčte, teraz hovorím ja na vašu otázku a nepôjdeme s mafiou z Hlasu ani Smeru, 
lebo to je jeden Smer. Ja odmietam hrať hru...“ 
Moderátor: „Ja som sa skôr pýtal na to, že či sa nájde niekto, kto s vami pôjde....“ 
Igor Matovič: „Dlžím vám odpoveď, tak vám poviem. Presne toto isté som zažíval pred štyrmi rokmi, 
naše hnutie. Chodili po mítingoch Truban, Beblavý, Kiska, Sulík, Hlina a hovorili, že oni dajú tú vládu, 
oni tu budú vládnuť a s Matovičom nepôjdu. Ľudia rozhodli úplne inak. Hovorili nám pred voľbami, že 
budeme mať 5 %, ľudia rozhodli, že mali sme 25, Takže ľudia sú najvyšší sudcovia. Počkáme na ich 
rozsudok.“ 
Moderátor: „Dokončíme to, aby sme vedeli teda ešte, čo sa stane vlastne pred voľbami, lebo nejakým 
spôsobom sa teda dohadujete s pani Remišovou, s pani Záborskou. Čo sa ešte musí stať, aby pani 
Záborská a pani Remišová neboli na vašej kandidátke? Tak sa chcem opýtať.“ 
Igor Matovič: „Viete, my sme s Kresťanskou úniou aj v tomto volebnom období boli spoločne a 
podporili veľa dobrých vecí. Bez ich podpory napr. by nebolo zavedených 200 EUR na dieťa a keď si 
porovnám potom Kresťanská únia, že nám pomohla presadiť 200 EUR na dieťa a KDH tu 30 rokov 
sľubovalo rodinám nejakú väčšiu podporu, tak ukázali, že naozaj vedia zastať si rodiny, a preto s nimi 
s veľmi veľkou pravdepodobnosťou pôjdeme. Ja si neviem predstaviť, že by sme nešli spolu.“ 
Moderátor: „Veronika Remišová?“ 
Igor Matovič: „Takisto budem veľmi rád, ak pôjdeme so stranou Za ľudí.“ 
Moderátor: „Čiže na 99 % pani Záborská a pani Remišová budú na vašej kandidátke.“ 
Igor Matovič: „Na 99 % Kresťanská únia, ktorá pomohla presadiť napr. 200 na dieťa, a takisto 
Veronika Remišová so svojou stranou Za ľudí, ktorí vyčistili rozkrádanie eurofondov ako tu predvádzal 
kapitán.“ 
Moderátor:  „Môžte pokojne zareagovať.“ 
Andrej Danko: „Musím, musím zareagovať, lebo je to komické, ak hovoríte o boji s mafiou. Dajte si 
meno Kollár a také fotky a takú históriu nemá žiaden politik, ako. Boris Kollár. Chcem sa vás spýtať, 
mňa ste odvolávali za akúkoľvek hlúposť, podpisy, listy, nadávali ste, pozrite sa, čo robí Boris Kollár. 
Svojej priateľke dal 100-miliónový kšeft zo správy ciest, 100 miliónov dostane jeho bývala. 10 
miliónov, pardon, dostane jeho bývalá partnerka. Pozrite sa, čo stvára, ja mám pocit, že sa pomiatol a 
vy dnes nechce dať podpisy na jeho odvolanie. Keď ste taký spravodliví a často hovoríte, ja som 
najspravodlivejší, ja hovorím stále pravdu. Prečo teraz nepodporíte odvolanie Borisa Kollára? A 
hovoríte o mafii, o mafii, s ktorou Boris spolupracoval. Keby som ja bral na svoje rádio peniaze ako on, 
keby som ja mal posteľ v Národnej rade, keby som robil takéto prúsery, ako sa teraz prevaľujú okolo 
neho.“ 
Moderátor: „...postreľ v Národnej rade už naozaj nemusíme riešiť. Pán Matovič, odpovedzte prosím 
pánovi Dankovi, prečo nechcete odvolávať pána Kollára.“ 
Igor Matovič: „...mne je naozaj. Ja sa usmievam. Akože mne je pri ňom naozaj trápne v tom, že on tu 
moralizuje a má troch poslancov teraz v parlamente, lebo Taraba, Kuffa a Kuffa idú s ním. Bol s 
nimi na tlačovečke, predstavoval, že áno, ideme tuto spolu. Ako je možné, že títo traja poslanci... 
Prepáčte, ako je možné, že títo traja poslanci dodnes to nepodpísali ten návrh, že keď budú podpísaní, 
potom má morálne právo sa ma pýtať.“ 
Andrej Danko: „Keď to podporia oni traja, podpíšete to?“ 
Igor Matovič: „Niektorí naši poslanci podporili, niektorí nepodporili. Demokrati to išli traja, podporil 
zatiaľ ten návrh. To, že to Demokrati rýchlo na víkend potrebovali komunikovať, je to ich vec, ich 
rozhodnutie, zrejme nepotrebujú vyzbierať dostatok podpisov.“ 
Moderátor: „Vy osobne budete za odvolávanie pána Kollára?“ 
Igor Matovič: „Ja osobne si myslím, že už takto blízko pred voľbami by som túto hru nehral. Najväčší 
sudca a najvyšší sudca sú voliči 30. septembra, vydržme tie 3 mesiace a ľudia rozhodnú.“ 
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Moderátor: „Padla odpoveď, poďme ďalej. Myslím si, že sa tým nemusíme zdržovať. Poďme sa teraz 
pozrieť na avizovaný prieskum, tentoraz agentúra Focus sa pozerala na to, koľko z nás verí šéfom 
prokuratúr a policajnému prezidentovi. Takže tu sú výsledky. Marošovi Žilinkovi verí 42 % ľudí a 49 % 
mu naopak neverí. Danielovi Lipšicovi verí 25, neverí 69 % a Štefanovi Hamranovi verí 28 a neverí 60 
%. A tu sú ešte priebehové grafy, ako sa to vlastne menilo v čase. Generálnemu prokurátorovi klesla 
za 2 roky zo 48 na dnešných 42 % dôveryhodnosť a špeciálnemu prokurátorovi z tretiny na dnešnú 
štvrtinu. Policajný prezident je vo funkcii kratšie, ale tiež to teda nemá stúpajúcu tendenciu tá dôvera. 
Pán Danko, vy avizujete, že chcete vládnuť s Robertom Ficom, ktorý avizuje zase, že Daniel Lipšic by 
mal skončiť po voľbách. K tomuto sa pridáte, budete mať takúto snahu?“ 
Andrej Danko: „Ja nebudem v tejto relácii osobný k ľuďom, ktorý tu nie sú, okrem Borisa Kollára, 
pretože mám k tomu dôvody, ale čo sa týka.“ 
Moderátor: „Nebuďte osobný, len povedzte, či si predstavujete, že ho chcete zbaviť funkcie 
špeciálneho prokurátora.“ 
Andrej Danko: „Má svoje obdobie a čo sa týka posúdenia práce, sú tu na to iné inštitúcie. Ja som 
zástanca systémovej ústavnej zmeny. Myslím si, že niektoré inštitúcie sú duplicitné a niektoré 
inštitúcie ukázali neopodstatnenosť. Nemôže niekto v spoločnosti páchať trestnú činnosť a byť 
hlavným svedkom v korunných prípadoch.“ 
Moderátor: „Teraz ste to povedali pomerne sofistikovane. Takže Daniel Lipšic nemusí odchádzať z 
pozície šéfa špeciálnej prokuratúry. Zrušíte špeciálnu prokuratúru?“ 
Andrej Danko: „Vy ste majster sveta v tom, že vás zaujíma niečo, k čomu nás tlačíte a chcete večer 
robiť reportáže. Mňa do témy prokurátorom nedostanete.“ 
Moderátor: „Ja som tu na to, aby som z vás dostal odpovede, ktoré budú jasné, To robím. To je moja 
úloha.“ 
Andrej Danko: „Tak sa ho opýtajte, či bude hlasovať za Kollára.“ 
Moderátor: „Pán Danko, už ste vyčerpali svoj jednu otázku. Už ste to položili.“ 
Andrej Danko: „Ja som zástanca úplnej zmeny trestného poriadku.“ 
Moderátor: „Chcete rušiť špeciálnu prokuratúru?“ 
Andrej Danko: „Ja som ako právnik presvedčený, že je to duplicitné a že je to...“ 
Moderátor: „Čiže idete zrušiť špeciálnu prokuratúru.“ 
Andrej Danko: „Ja som to hovoril aj v minulosti.“ 
Moderátor: „Dobre. Pán Matovič, všetko sú to vlastne nominanti vašej koalície. Tak čo hovoríte na tie 
klesajúce krivky?“ 
Igor Matovič: „Viete ja, ako som povedal pred tromi minútami, príliš prieskumu nedôverujem, lebo 
keď nám povie agentúra tri a pol mesiaca pred minulými voľbami, že budeme mať 5,6 %., nakoniec 
máme 25, päťkrát viac, tak môžeme si povedať, dobre, nakreslili ste pekné krivky a čo teraz? Akože v 
poriadku, nech sú tu.“ 
Moderátor: „Vy neustále zneužívate to, že počas posledného predvolebného obdobia platilo 
moratórium na prieskumy.“ 
Igor Matovič: „To nebolo moratórium.“ 
Moderátor: „Vy veľmi veľmi dobre viete, že v prieskume, ktorý sa robil a nemohol byť zverejnený, ste 
boli prvý a bolo to jasne ukázané, že prvý budete.“ 
Igor Matovič: „Lebo už nemohli klamať 3 dni pred voľbami. Nemohli klamať 3 dni pred voľbami. Už 
nemohli klamať.“  
Moderátor: „Pán Matovič, pamätám sme dobre?“ 
Igor Matovič: „Prepáčte. Vytvárali ilúziu 3 mesiace, že Matoviča sa neoplatí voliť a my sme ukázali, 
ľudia ukázali, že sme mali päťkrát viacej.“  
Moderátor: „Pán predseda, pamätám si dobre, že ste tam boli prvý a že ste mali okolo 20 % v tom 
prieskume?“ 
Igor Matovič: „Chápete, že tá agentúra každá jedna už nemôže klamať 3 dni pred voľbami už nemôže, 
lebo za tri dni by sa ukázalo, že...“ 
Moderátor: „Pán Matovič my spolupracujeme s agentúrou Focus, ktorá je naozaj rešpektovanou 
agentúrou a faktom je, že toto je takto ako ja hovorím. Pamätáte si to vy veľmi dobre a treba 
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povedať, že vy ste mali kampaň, ktorá strhla Slovensko, podarilo sa vám naozaj dosiahnuť vynikajúci 
výsledok, ktorý naozaj podobne ako Zuzana Čaputová. Prepáčte, dopoviem poslednú vetu. Podobne 
ako Zuzana Čaputová 3 mesiace pred voľbami tiež ešte nebola favoritom a otočilo sa to. Takže 
poďme, páni, ďalej. Chcete k tomu niečo dodať?“ 
Igor Matovič: „Dobre, k tej prokuratúre môžem zareagovať teda či nie?“ 
Andrej Danko: „Ale samozrejme, lebo rozpráva dookola omáčky.“ 
Moderátor: „K prokuratúre ste nechceli.“  
Igor Matovič: „...ja som chcel, len ste ma nenechali. 
Moderátor: „...nechcete komentovať krivky.“ 
Igor Matovič: „Ja som vám ale k tomu chcel povedať. Povedal som najprv názor, ale chcel som vám 
povedať k tomu, že prokuratúra a čo tu bude po voľbách, lebo teda pán kpt. mohol hovoriť a mne ste 
tu hovorili vy. Ja mám počúvať vás.“ 
Moderátor: „Ja som dostal.“ 
Igor Matovič: „Dobre, čiže chcel som vám povedať, pán kpt. jasné, že bude za zrušenie.“ 
Moderátor: „Takže vy si pamätáte, že ste dostali otázku a ste povedali, že nechcete k tomu nič 
povedať?“ 
Igor Matovič: „Ja som povedal, že nedôverujem agentúram, ale potom som chcel k tomu povedať 
svoje. Ale vy ste potrebovali dať tú prednášku a teraz ja vám tuto chcem ukázať.“ 
Moderátor: „Ja nepotrebujem vám dávať prednášku. Ja vám len hovorím to, čo stále opakujete, že 
aké sú argumenty.“ 
Igor Matovič: „Dobre. Môžem teda, 2 vety môžem? Súvisle bez toho, že mi skočíte do reči?“ 
Moderátor: „Môže pán Matovič?“ 
Andrej Danko: „Nie. Nemôže.“ 
Igor Matovič: „Ja nemôžem? Okej dobre, kapitán je vyššia šarža.“ 
Moderátor: „Vy ste sa už vyjadrili.“ 
Andrej Danko: „Vy máte modrú. Áno, to je pravda.  
Igor Matovič: „Vy máte falošného kapitána.“  
Andrej Danko: „Vy ste už tu toľko narozprávali tomu národu, ako ten váš systém rozhodí to, skrátim 
operácie, pomôžem Slovákom, znížim platy poslancom. Všetko, čo vám vyhovovalo, ste si užívali. 
Jasné jediný benefit, že OĽaNO dostalo viac ako 20.000.000 EUR a smejte sa.“ 
Igor Matovič: „Jasné, vy ste rozkradli miliardy, tak to neni problém.“  
Andrej Danko: „Sulíka ste nechali voziť dcéru do Dubaja. Kollárovi nechávate zákazky pre frajerky, 
nikoho nechce odvolávať. Stále ste len spravodlivý, najlepší, každý vám krivdí.“ 
Moderátor: „... je množstvo káuz, o ktorých by sme sa mohli baviť.“ 
Andrej Danko: „Zlo v spoločnosti. Pán Matovič, to zlo ste vniesli, hádky, intrigy, nenávisť a zlobu ste 
vniesli do spoločnosti. To musíme zmeniť po prvom období.“ 
Igor Matovič: „Jasné, poďme kradnúť. Poďme kradnúť. Šup, šup.“  
Andrej Danko: „Nie, musíme ukľudniť spoločnosť.“ 
Igor Matovič: „...tak ako ste kradli miliardy. Že sa nehanbíte.“  
Andrej Danko: „Musíme zdvihnúť dôchodky o 100 eur mesačne,.. ku minimálnej mzde.  
Igor Matovič: „Jasné, vy čo ste okrádali tých dôchodcov, že ste im nič nedali.  
Moderátor: „Prepáčte, toto už stráca úroveň.  
Igor Matovič: „Že sa nehanbíte.“  
Moderátor: „Prepáčte, pán Matovič. 
Igor Matovič: „Rodiny ste okrádali, vy ste páchali genocídu.“  
Moderátor: „Poprosím vás stiahnuť mikrofóny. Potom sa páni upokoja, takže to sa nám podarilo.“ 
Andrej Danko: (nezrozumiteľné)  
Igor Matovič: „Ste páchali genocídu na dôchodkoch.“ 
Andrej Danko: „Jasné.“  
(13:35:54)  
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Moderátor: „Pán Matovič, máte stiahnutý mikrofón, takže diváci vás nepočujú. Takže poďme, páni, 
sa zastaviť z toho veľkého množstva káuz pri tých, ktoré sú možno najvýraznejšie z hľadiska toho, že 
pán Danko sa vás osobne dotýkajú. Je to multimiliónová úplatkárska kauza na Poľnohospodárskej...“ 
Andrej Danko: „Multimiliónová?“ 
Moderátor: „Povedal som multimiliardová? 
Andrej Danko: „Multimiliónová.“ 
Moderátor: „A čo som teda povedal, však multimiliónová som chcel povedať.“ 
Andrej Danko: „Pokračujte.“ 
Moderátor: „Dobre, tak multimiliónová, aby sme si naozaj ujasnili, úplatkárska 
kauza na Pôdohospodárskej platobnej agentúre s názvom Dobytkár a takto ju v krátkosti zhodnotil 
sudca.“ 
Anonym (sudca): „Skutočne meganástroj korupcie a prania špinavých peňazí.“ 
Moderátor: „Pán Danko, cítite za toto zodpovednosť za mega stroj korupcie?“ 
Andrej Danko: „To bolo v júli 2020. Mali 3 roky na to, aby sa to vyšetrilo, odsúdilo. Teraz bolo 
zatýkanie na PPA nominantov pána Matoviča.“ 
Moderátor: „K tomu sa môžeme hneď dostať.“ 
Andrej Danko: „Keby Matečná urobila, keby Matečná urobila to, čo Vlčan, že na svoju firmu dostala 
1,4 milióna za 3 roky, by ste ju zjedli. Ja som presvedčený.“ 
Moderátor: „Hneď potom, ako doriešime vás, sa môžme dostať k pánovi Matovičovi. Takže ja sa vás 
chcem len opýtať, keďže hovoríte, že mali už dávno odsúdiť. Ja sa vás len opýtať, prečo vlastne 
úradník ministerstva pôdohospodárstva vypovedá o tom, ako k pánovi Kvietikovi do hotela Albrecht 
do miestnosti číslo 8 nosil tašky s vínom, resp. tašky na víno, ale s hotovosťou a odkladal to. Prečo to 
robil?“ 
Andrej Danko: „Vidíte, aký ste neférový a neosobný? Prečo to nenecháte na súdy? Vy ste 
presvedčený, že v tejto kauze voči pánovi Kvietikovi je človek, ktorý tam dlhé roky páchal trestnú 
činnosť a dostal práve od špeciálneho prokurátora amnestiu, na všetko sa zabudlo. Je tam 1 svedok.“ 
Moderátor: „Je vyňatí na iné konanie.“ 
Andrej Danko: „Ale počkajte.“ 
Moderátor: „Pán Danko, prepáčte. Ja sa vás dopýtam, prosím vás, nechajte na mňa, čo sa budem vás 
pýtať. Pán Danko, čiže.“ 
Andrej Danko: „Vy mi dávate odpovede v otázkach.“ 
Moderátor: „Ja hovorím, čo vypovedá pán Kodada, tak prosím vás, nechajte ma položiť otázku. Čiže 
je vylúčené, že by sa do Albrechta do miestnosti číslo 8 nosili peniaze v taškách od vína?“ 
Andrej Danko: „Keby to tak bolo, už nás na tom stožiari Matovič povešia všetkých.“ 
Moderátor: „Výborne, tak vy hovoríte o pánovi Kodadovi, že toto nejaký pochybný svedok.“ 
Andrej Danko: „Samozrejme, veď bol vyšetrovaný.“ 
Moderátor: „Pán Danko, nebude nám rozumieť, nebude nám rozumieť. Čiže prečo podľa vás iní, 
podnikatelia vypovedajú, že museli vlastne takýmto spôsobom platiť.“ 
Andrej Danko: „Všetko to je na súde a sa to preukazuje.“ 
Moderátor: „Prečo to je? Pán Matovič zorganizoval proti vám? Vy hovoríte, že to nejaké poškodenie 
SNS. Prečo to tí ľudia robia?“ 
Andrej Danko: „Ja ešte raz hovorím. Od roku 2006, od obdobia vzniku PPA, boli rôzne skupiny na PPA. 
Pán Kodada je jeden z ľudí, ktorý sám bol podozrivý z páchania trestných činov...“ 
Moderátor: „Len problém je, že tuto pán Kvietik, váš priateľ.“ 
Andrej Danko: „...dnes je jediný svedok voči pánovi Kvietikovi. A pán Kvietik bol dva roky obeť vo 
väzbe za tie veci, ktoré pán Matovič vytvoril spoločnosti.“ 
Moderátor: „Už to začínam chápať. Čiže chcete to povedať, tak prepáčte, len aby som rozumel, že čo 
chcete povedať. Čiže ono sa to všetko dialo, len nerobil to pán Kvietik.“ 
Andrej Danko: „Pán Kvietik, ani SNS s takýmito vecami nemá nič spoločné.“ 
Moderátor: „Čiže dialo sa to pod vašimi rukami, ale nerobil to pán Kvietik.“ 
Andrej Danko: „Pozrite sa, čo vie pán Matovič a čo môže zodpovedať za to...“ 
Moderátor: „Vy hovoríte, že...“ 
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Andrej Danko: „Pán Kovačič, veď ma nechajte, buďte kľudný.“ 
Moderátor: „Som úplne pokojný, len vám nerozumiem.“ 
Andrej Danko: „No, lebo ja som tu hosť, tak si ma nevolajte, ak nepotrebujete moje odpovede. Ja vám 
chcem vysvetliť. Môže pán Matovič za to, že zobrali šéfa PPA, že Vlčan korupčne konal a že svojej 
rodine dohodili 1,4 milióna.“ 
Moderátor: „Pán Danko, odpoveď na otázku a môžeme ísť na pána Matoviča.“ 
Andrej Danko: „Pozrite sa, za 3 roky nás mohli vyšetrovať, obviniť.“ 
Moderátor: „Pán Danko.“ 
Andrej Danko: „Ja som presvedčený, že nič také sa nedialo.“ 
Moderátor: „Ale ste hovorili, že tam boli skupiny a diali sa zlé veci.“ 
Andrej Danko: „Kodada a spol.“ 
Moderátor: „Áno, čiže dialo sa to, ale pán Kvietik o tom nevedel.“ 
Andrej Danko: „Ľudia, ktorí.“ 
Moderátor: „A do toho Albrechta keď za ním chodil, tak nechodil s taškami s peniazmi, ale prečo tam 
chodil? S pánom Kvietikom sa stretávať.“ 
Andrej Danko: „Rozprávate o veciach, ktoré sú neoverené a sú to len tvrdenia ľudí, ktorí dostali za to 
odmenu, že si mohli ponechať majetky, ktoré pravdepodobne...“ 
Moderátor: „Ja som teda zachytil, že výpovede potvrdili, že pán Kodada tam chodil. Pán Matovič. 
Skúste zareagovať. Reagujte na to, čo povedal pán Danko.“ 
Igor Matovič: „No ja to prepojím aj s tou prokuratúrou predtým, lebo ono to veľmi pekne súvisí. To, čo 
tu predvádza kpt. Danko posledné 3 roky, čo tu predvádza Fico, ako taký ten hysterický zápas za to, 
aby sa vrátili späť k moci, súvisí len s obyčajným ľudským strachom tejto osôbky, lebo on vie, že keď 
by tu po budúcich voľbách bola demokracia, tak je to otázka dvoch, troch rokov, že skončí v base za 
tie jeho výčiny.“ 
Andrej Danko: „Aby vy ste neskončili, pán Matovič.“ 
Igor Matovič: „Skončí v base za tie zločiny, jednoducho tu rozkradol s jeho pusypajtášmi miliardy EUR, 
čo patrili dôchodcom, čo patrili rodinám s deťmi. Ste rozkradli miliardy EUR.“ 
Andrej Danko: „Vy ste rozkradli 12 miliárd.“ 
Igor Matovič: „Teraz hovorím ja, kľud, dobre kľud. Dajte si tabletku.“ 
Andrej Danko: „Ja tabletky nepotrebujem, skôr vy. Vy ste dali svojmu kamarátovi 100 miliónov do 
Trnavy na testy.“ 
Igor Matovič: „Trepete blbinky, ale však ako keď boškáva niekto výložky, tak to je akože  normálne. 
Kto boškával výložky?“ 
Moderátor: „Pán Matovič, ostaňme pri Pôdohospodárskej platobnej agentúre.“ 
Igor Matovič: „Čiže tuto je systém, ako rozkrádali peniaze určené pre slovenských poľnohospodárov 
za prvej Ficovej vlády. Na konci bol ten, kto mal z toho, zobral všetky tie úplatky, kto si ich 
zhromažďoval, bol istý Norbert Bödör. Vieme. Jednoducho Ficov človek. Keď Fico ovládal alebo Smer 
ovládal s Pellegrinim a s Ficom ministerstvo pôdohospodárstva, ovládali aj PPA, čiže 
Poľnohospodársku platobnú agentúru, peniažky končili u Bödöra. Viete, čo sa zmenilo, keď tam prišiel 
Danko? Len sa figúrka na konci zmenila, že namiesto u Bödöra, už to končilo u jeho osobného 
kamaráta Kvietika.“ 
Moderátor: „Dal som vám na to priestor, aby ste si vysvetlili.“ 
Igor Matovič: „Z toho súvisí to, že on preto potrebuje zrušiť špeciálnu prokuratúru, preto potrebujú 
nejako sa vrátiť k moci, lebo vedia, že s Ficom by inak za tie zločiny skončili v base.“ 
Moderátor: „Poďme na vás, lebo nie je to tu len o pánovi Dankovi. Ja som si so záujmom vypočul 
rozhovor v Postoji s vašim kolegom z OĽaNO Petrom Kremským, ktorý hovoril o tom, že na šafárenie v 
PPA aj vás aj Eduarda Hegera osobne upozorňoval a že ste tým nič neurobili.“ 
Igor Matovič: „Mňa upozorňoval Tomáš Šudík, čo bol náš poslanec, ktorý medzičasom, prepáčte.“ 
Moderátor: „Pán Matovič, prepáčte, nezačínajme s ďalšími poslancami. Peter Kremský, toho poznáte 
veľmi dobre, je to človek, ktorý..“ 
Igor Matovič: „Môžem zareagovať, môžem vám odpovedať na otázku, čo ste mi dali alebo musíte 
mať vy pravdu?“ 
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Moderátor: „Pán Kremský, si to vymyslel? To bol váš kolega.“ 
Igor Matovič: „Môžem, lebo zbytočne zabíjame čas. Môžem ešte raz?“ 
Moderátor: „Vymyslel si to pán Kremský, neupozorňoval vás na to?“ 
Igor Matovič: „Môžem vám odpovedať jednou vetou, čo ste mi skočili do reči a minútu zbytočne 
zabíjame času?  
Moderátor: „Vy zabíjate čas.“ 
Igor Matovič: „Nemôžem odpovedať. Tak, či môžem?“ 
Moderátor: „Ja sa snažím dostať odpoveď.“  
Igor Matovič: „Opýtali ste sa ma niečo a ja na tom idem odpovedať.“ 
Moderátor: „Pán Matovič, prosím vás, už pokračujte a ja sa potom opýtam znova na Petra 
Kremského.“ 
Igor Matovič: „Takže poviem znova. Na  dianie v PPA ma upozornil jediný človek z nášho 
poslaneckého klubu a to bol Tomáš Šudík, jediný človek z nášho klubu, ktorý potom odišiel k 
Demokratom. Myslel si, že to cez Eda Hegera vybaví. A Edo Heger bol hluchý, slepý. Držal si tam 
svojho nominanta Vlčana, ktorý mal svojho...“ 
Moderátor: „Dobre pán Matovič, tak som vám dal priestor a teraz prosím odpovedajte 
reálne na otázku. Čiže Peter Kremský, keď hovorí Peter Kremský, pán Kremský, je to naozaj váš 
spolupracovník. Asi ho nechcete spochybňovať. Takže Peter Kremský hovorí, že osobne upozorňoval aj 
vás aj pána Hegera na šafárenie v PPA a že ste s tým nič neurobili. Vymýšľa si?“ 
Igor Matovič: „Možno sa Peťo Kremský mýli, ja si jeho robotu vážim, ale mňa Peťo Kremský nikdy 
neupozorňoval na šafárenie v PPA. Bol to jediný človek a to bol Tomáš Šudík, ktorý sa na protest voči 
tomu, že Edo Heger a strana Demokrati nekonali, vrátil k nám do poslaneckého klubu a to bol najväčší 
bojovník proti Vlčanovi.“ 
Moderátor: „...môžete si to vypočuť, ale v každom prípade chcem sa ešte vrátiť k pánovi Vlčanovi, 
lebo to bola naozaj výrazná kauza. Išlo teda miliónovú dotáciu, a vy ste to celé hádzali 
vlastne na pána Hegera, ale pravda je, že pán Matovič, vy si pamätáte, kto pána Vlčana poslal za 
štátneho tajomníka na ministerstvo hospodárstva?“ 
Igor Matovič: „Ja si pamätám tlačovú konferenciu.“ 
Moderátor: „Vy.“ 
Igor Matovič: „A to odkiaľ ste na to prišli?“ 
Moderátor: „Váš Úrad vlády.“ 
Igor Matovič: „Pozrite si tlačovú konferenciu Demokratov, kde stojí Edo Heger, vedľa neho Jano 
Mičovský. Jano Mičovský počas tej tlačovky po tej kauze jak bola prevelená pred pár týždňami alebo 
mesiacom príde k mikrofónu a hovorí, no paradoxne Vlčana som si, Vlčan bol moja nominácia, 
ktorého som si zobral ja na ministerstvo pôdohospodárstva, takže neklamte do telky, pane.“ 
Moderátor: „Pán Matovič, ja neklamem, ja hovorím o tom, že váš poradca ho tam posielal. To je 
informácia, ktorú máme.“ 
Igor Matovič: „Mičovský priamo.“ 
Moderátor: „Vy ste hovorili, že pán Mičovský nie.“ 
Igor Matovič: „Ale nie ja hovorím. To sú fakty.“ 
Moderátor: „Poďme ďalej, poďme na fakty. Napr. pani manželka pána Vlčana, tá vám pomáhala 
doviezť Sputnik z Ruska, to asi pamätáte.“ 
Igor Matovič: „Ale áno, predtým, ako bola jeho manželka a tam, keď začali rokovať na ministerstve 
zdravotníctva, ona pracovala a Vlčan tam išiel niečo z Úradu vlády kvôli tomu, tak sa dali dokopy. 
Áno, kvôli Sputniku toto manželstvo vzniklo.“ 
Andrej Danko: „Sputnik ich spojil.“ 
Igor Matovič: „Teraz poviete, že ja som išiel za Vlčanovou manželkou. No nie, ona bola, vtedy robila 
úradníčku na ministerstve zdravotníctva.“ 
Moderátor: „Rozumiem tomu správne, že za všetko môže Mičovský a Heger.“ 
Igor Matovič: „Ale to som nepovedal, len hovorím, že odmietam brať. Ale to, že vy podsúvate niečo.“ 
Moderátor: „Zaznelo to tak, tak sa pýtam.“ 
Igor Matovič: „Môžem vám teda... Dáte mi jednu vetu bez toho, že ma prerušíte?“ 
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Moderátor: „Ste ich mali asi tisíc.“ 
Igor Matovič: „Ja som pomaly nemal jednu, že by ste ma neprerušili. Čiže skúste, prosím vás, jednu 
vetu vám k tomu poviem. Ja beriem zodpovednosť za kohokoľvek, ale keď raz si Edo Heger ako 
premiér vyberie zo svojho zboru poradcov Vlčana za ministra, tak je to jeho zodpovednosť.“ 
Moderátor: „Dobre, toto sme už počuli viackrát. Ja sa vás pýtam na tie prepojenia. Pán Danko, chcete 
k tomu ešte niečo povedať?“ 
Andrej Danko: „Ale však štátny tajomník bol vďaka vám, Vlčan chcel mimochodom pracovať aj pre 
Slovenskú národnú stranu a sám vidíte, že ste za 3 roky nedokázali s niektorými vecami nič neurobiť, 
tak neurážajte ministerku Matečnú. Neurážajte. Keby Matečná urobila to, čo Vlčan, ju zožeriete, keby 
ja som robil to, čo Kollár, ma zožeriete. Pán Matovič, trošku spravodlivosti a objektivity. Len stále sa 
tu bavíme o všetkom...“ 
Moderátor: „Je len, aby sme boli korektný, tak aktuálne minister pôdohospodárstva sa postavil pri tej 
akcii Tajomník teda za...“ 
Andrej Danko: „Ale ja vám poviem jednu vec, môže pán Matovič za to, že mu zobrali človeka z 
kandidátky teraz NAKA? No nemôže, ale nebudem ho tu pošpiňovať. Veď sa to vyšetrí. Ale nech sa to 
našetrí. Ale veď vládnete ešte stále, tak ich prepustili, ale počkajme si po 1. októbri, ale chcem 
povedať jednu zásadnú vec. Riadiť štát je veľká zodpovednosť. Vy nemôžte za každého referenta, 
úradníka, zodpovedať. My sme v princípe, ak má byť naozaj hodnotené obdobie 2016-20, strážili 
verejné financie. Pán Matovič dostal Slovensko na grécku cestu.“ 
Moderátor: „Pán Danko, môžeme ísť hneď na to. Ja len k tomu dodám, že existujú ďalší svedkovia, že 
existovala aj excelová tabuľka na úplatky od reštituentov.“ 
Andrej Danko: „Pokiaľ viem... A viete čo, ja som zvedavý, ako bude vyšetrovaný pán Marosz, ktorý 
tam takmer celé OĽaNO na centrálu pozemkového fondu zamestnal.“ 
Moderátor: „Dobre páni.“ 
Igor Matovič: „Jednoducho. Tí, čo ste vy urobili. To sú bludy.“ 
Andrej Danko: „To nie sú bludy.“ 
Igor Matovič: „Kapitánske hlavičky.“ 
Andrej Danko: „Aj aj zákazka kamarátovi do Trnavy je blud.“ 
Igor Matovič: „Jasné kamarátovi. Nie som vy, prepáčte, ja nie som skorumpovaný hajzel.“ 
Andrej Danko: „Keby som ja dal do Revúcej 100 miliónov. Ale vy, pán Matovič, vy ma nerozčúlite už 
nikdy. Vy ste oklamali tento národ. Vy ste oklamali tento národ v roku 2020, vyhrali ste voľby. Ja som 
ešte takú dôveru nemal ako vy, napriek tomu som dal živnostníkom, rekreačné poukazy som zaviedol, 
pomohol som ľuďom.“ 
Igor Matovič: „A okradli ste rodiny, dôchodcov ste okradli, že sa nehanbíte.“ 
Andrej Danko: „To, čo ste vy za 3 roky. Pozrite sa na korupciu.“ 
Moderátor: „Ja som sa obával, že sa nedostaneme k tomu, čo sme to videli už niekoľkokrát. 
Rekreačné poukazy mi bolo jasné, že prinesiete, takže naozaj splnili sme, splnili sme všetok plán. Pán 
Danko, poďme na ten rozpočet, ktorý ste toľko chceli riešiť. Možno raz som použil ten poukaz, ale už si 
to nepamätám.“ 
Andrej Danko: „No vidíte, aspoň že ste férový, že ste ho použili a pomohol vám rekreačný poukaz?“ 
Moderátor: „Pán Danko, ideme na rozpočet, lebo to je oveľa dôležitejšia téma, takže 
poďme na dôležitú tému a vy ste hovorili, že pán Matovič zruinoval verejné financie. Že nás doviedol k 
dlhu vo výške 60 %, prepáčte, 60 % HDP a poďme si ale pripomenúť, aká bola vlastne vaša predstava, 
ako to robiť s dlhom.“ 
Andrej Danko: „Som rád“ 
Andrej Danko: „Ako si môžu Taliani požičať 132 % mať zadlženie k HDP? Ako môžu mať Francúzi 98 
%, Rakúšania 78 % a Slováci sa nesmú zadlžiť, lebo majú zadlženie 46 %. Ak by si Slováci aj zajtra ako 
štát požičali 7 miliárd, nič sa nestane.“ 
Moderátor: „Čiže vy ste hovorili vlastne v 2019, že máme si požičať úplne bez problémov, že napr. 40, 
čo je 78 %, že to vlastne nie je problém a teraz vytýkate pánovi Matovičovi tých      60 %?“ 
Andrej Danko: „Keď som videl to video dobre, že som začal športovať, ale ja som hovoril po návrate z 
Portugalska, že tam si adresne požičali peniaze a dostavali diaľnice. Hovoril som, že každý národ sa 
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zadlžuje a práve som sa bál takých ľudí ako pán Matovič, ktorý keď prídu, aj tak si požičajú peniaze a 
nič nepostavia, tak som hovoril, požičať, aj teraz som presvedčený, požičajme si peniaze, ale 
postavme diaľnice, postavme nemocnice, lebo.“ 
Moderátor:  „Vy by ste si teraz požičali? Zase tých 7 miliárd?“ 
Andrej Danko: „Na diaľnice potrebujeme 10 miliárd, ale musia ísť čisto na diaľnice. Slovensko 
potrebuje ako tie diaľnice a dostavať nemocnice. Oni nevedia, kde dali 17 miliárd.“ 
Moderátor: „Ak dobre počítam veľmi veľmi veľmi naozaj nepresne, 10 miliárd si chcete požičať, čiže 
budeme mať 70 percentný dlh na HDP.“ 
Andrej Danko: „Ale budeme mať diaľnice. Počúvajte, oni požičali...“ 
Moderátor: „V poriadku, môžete mať taký názor. Ja sa vás len pýtam, aby sme tomu rozumeli.“ 
Andrej Danko: „Pán Kovačič, keď budú mať Slováci diaľnice, požičajme si aj 15 miliárd, len nech už 
máme, preboha, diaľnice, veď sa tu pozabíjame.“ 
Moderátor:  „To by bolo už 75 % HDP. Pán Matovič? Faktom je, že rozpočtová rada predpovedá, že 
môžeme mať až 7-miliardový dlh.“ 
Andrej Danko: „Ale si porovnajte. Môžem ešte jednu vetu? Porovnajte iné štáty, všetci sú 
zadlžení. Na našej úrovni zadlženia sú Nemci. Nebuďme hlúpi, ale.“ 
Moderátor: „Pán Danko, chcel som tú tému vám dať, lebo ste po tom túžili, tak prosím, nechajte pána 
Matoviča povedať 2 vety a už máme naozaj posledné 2 minúty.“ 
Igor Matovič: „Ja dúfam, že aspoň dvadsať viet ako povedal pán kpt.“ 
Moderátor: „Prosím zareagujte na to, ako vnímate pána Danka, ktorý by si požičal 10 - 15 miliárd.“ 
Igor Matovič: „Tak po prvé.“ 
Moderátor: „Lebo diaľnice potrebujeme.“ 
Igor Matovič: „Za tie 3 roky, ktoré tu boli alebo do konca minulého roka, dokedy som bol minister 
financií, sme zvýšili zadlženie naše o 4 percentuálne body. Približne zo 44 na 48 % čistého dlhu, čistého 
dlhu. Lebo je veľký rozdiel, keď pozeráte na to, čo máte čistý dlh a hrubý dlh a to chcem kpt. vysvetliť, 
lebo sa na začiatku pýtal, kam sme dali tých 12 miliárd. Však, komu česť, tomu česť. Pastierovi trúba 
sa v Trnave hovorí. Keď raz ste kpt., tak ste kpt., či?“ 
Andrej Danko: „Pre hlupáka je každý hlúpy, pán Matovič.“ 
Igor Matovič: „Jaj, že kapitán ste hlupák, máte pravdu.“ 
Moderátor: „Páni, toto je veľmi neproduktívne. Pán Matovič, faktom je, že rada pre rozpočtovú 
zodpovednosť predpovedá 7-miliardový deficit.“  
Igor Matovič: „Prepáčte, mňa teraz nezaujíma tento rok, keď ja nie som ministrom financií. Do konca 
minulého roku som ministrom financií bol, dovtedy beriem zodpovednosť.“ 
Moderátor: „Schválili ste v parlamente tie výdavky.“ 
Igor Matovič: „Tam som dostal vysvedčenie, že tie 2 roky, keď som bol ministrom financií.“ 
Moderátor: „To ste tu už vysvetľovali.“ 
Igor Matovič: „...od Európskeho Štatistického úradu, že mali najnižší štrukturálny deficit, najlepšie 
hospodárenie za 30 rokov od vzniku. A teda chcem kpt. vysvetliť, kde sa stratilo tých 12 miliárd, čo 
sme požičali, lebo my sme od nich dostali kasičku, štátnu kasu, bolo tam 1,5 
miliardy, na splátky na dôchodky. My sme jednoducho nemali peniaze na dôchodky. Napriek tomu, že 
neboli žiadne, žiadne, to bola tá prázdna špajza. Napriek tomu, že neboli žiadne krízy. My sme 
odovzdali teraz Ódorovi 8,5 miliardy v tej špajzi, 8,5 miliardy a to bolo presne to, že sme si požičali v 
čase, keď som, ja som požičal 12 miliárd EUR na trhoch v čase, keď sme to požičali za 0-percentných 
úrok na 10 rokov, aby sme splácali ich dlhy.“ 
Moderátor: „Toto všetko sme už počuli. Žiaľ, sme nepočuli váš pohľad na to, že pán Danko by si chcel 
10 - 15 miliárd požičať, ale poďme na.“ 
Igor Matovič: „Prepáčte, koniny nebudem komentovať.“ 
Moderátor: „Ste tu dlho neboli, ale myslím, že zvládnete áno - nie. Či? Nechcete?“ 
Igor Matovič: „Pokúsi sa, pokúsi sa.“ 
Moderátor: „Netrúfnete si?“ 
Andrej Danko: „Skúste.“ 
Moderátor: „Mal by Boris Kollár pre aktuálne dianie odstúpiť z funkcie šéfa parlamentu?“ 



22 

 

Andrej Danko: „Zošalel, okamžite by mal odstúpiť.“ 
Moderátor: „Pán Matovič.“ 
Igor Matovič: „Ja si myslím, že.“ 
Moderátor: „Áno, nie.“ 
Igor Matovič: „Je to zložitejšie. Ja som povedal.“ 
Moderátor: „Či by mal odstúpiť.“ 
Igor Matovič: „Ja si myslím, že najlepší sudca sú voliči a myslím, že je lepšie.“ 
Moderátor: „Čiže nemal, to znie tak. Vy ste známy svojimi cestami do Moskvy. Je podľa vás Vladimir 
Putin priateľom Slovenska?“ 
Andrej Danko: „Ja som presvedčený, že áno.“ 
Moderátor: „Je Ľudovít Ódor lepší premiér ako Eduard Heger?“ 
Igor Matovič: „Je iný premiér.“ 
Moderátor: „Či je lepší?“ 
Igor Matovič: „Má omnoho menej starostí, aj keď Edo Heger je konkurent, myslím si, že sa výrazne 
menej...“ 
Moderátor: „Myslíte, že sa mu darí viacej?“ 
Igor Matovič: „...sa Ódor narobí.“ 
Moderátor: „Mali by ste problém ísť do koalície s Republikou?“ 
Andrej Danko: „Ja sa ku koalíciám vyjadrovať nebudem.“ 
Moderátor: „Či by ste mali problém. Kritizujete tú stranu.“ 
Andrej Danko: „Ja sa už nevyjadrím ku žiadnej koalície.“ 
Igor Matovič: „Žiadny problém by nemali s fašistami.“ 
Moderátor: „Ak by ste si mali dnes tipnúť, bude Veronika Remišová na vašej kandidátke?“ 
Igor Matovič: „Takto si tipnem, že áno.“ 
Moderátor: „Tak ďakujem páni, že ste prišli Markízy.“ 
Andrej Danko: „Ďakujem.“ 
Igor Matovič: „Ďakujem pekne.“ 
Moderátor: „Z dnešného Na telo je to všetko, no a v utorok popoludní máme pre vás v pravidelnom 
čase na TV Novinách Na telo PLUS, tentoraz práve s premiérom Ľudovítom Ódorom. Príjemný zvyšok 
nedele.“ 
 
 13:53:48 koniec programu Na telo  
- zvukovo-obrazový predel  
- sponzorské odkazy 

- začiatok programu Ženy a život  
 
13:54:59 koniec monitorovaného záznamu. 

 

 

 

 

 

 

 


